
 
 

Vragenhalfuurtje: Zonnepark Oosterweilanden 
 
 
Geachte college, 
 
Naar aanleiding van het bericht in Dagblad Tubantia van 17 mei jl. over het 
mogelijk terugsturen van 40.000 zonnepanelen a.g.v. het niet nakomen van het 
beloofde vermogen door beschadigde panelen, hebben wij de volgende 
vragen: 
 

1. Moeten er kosten gemaakt worden die voor rekening zijn van de 
gemeente en wat is dan de invloed hiervan op het huidige businessplan? 
Hoe hoog zijn deze kosten? 

 
2. Voor wiens rekening zijn de onderzoekskosten?  

 
3. Wat betekent dit uitstel voor de businesscase? 

 
4. Kunt u ons vertellen of dit vaker gebeurd is? En voor wie zijn de kosten 

wanneer zonnepanelen beschadigd zijn (eenmaal geplaatst) voordat hun 
afschrijving/looptijd er op zit? 
 

5. Wanneer wij 40.000 zonnepanelen opnieuw moeten bestellen, hoeveel 
extra CO2 uitstoot levert dit op? Denk aan productie, transport e.d. 
 

Met vriendelijke groet, 
 
PVV Twenterand, 
Erik Veltmeijer.  


